
 

 

 
 

 
Årsmöte den 9 juli 2022 

Protokoll fört för Knölabergets Samfällighetsförening vid serviceanläggningen 

Knölaberget. 

 
 
§ 1 
Ordförande Connie Kristensson hälsar alla välkomna och öppnar mötet 
 
§ 2 
Årsmötet godkänner att mötet enligt föreningens stadgar blivit i laga ordning utlyst. 
 
§ 3 
Årsmötet väljer Gunne Haraldsson till ordförande för dagens möte. 
 
§ 4 
Årsmötet väljer Carina Björk till sekreterare för mötet. 
 
§ 5 
Till justeringsmän tillika rösträknare väljs Markus Svensson och Eva Ivarsson. 
 
§ 6 
Närvarolistan visar att 61 stugägare är representerade och får utgöra mötets 
röstlängd. 
 
§ 7 
Dagordningen för mötet godkänns med tillägg av § 13 c) solceller. 
 
§ 8 
Årets verksamhetsberättelse (bilaga) godkänns. 
 
§ 9 
Resultat och balansräkning (bilaga) godkänns. 
 
§ 10 
Föreningens service/årsavgift för 2023 beslöt årsmötet att höja med 300 kr från 1 900 
kr till  2 200 kr med anledning av höjda kostnader för renhållning och el.  
 
§ 11 
Revisorernas berättelse föredras av Lisbeth Johansson och godkändes.  
 
§ 12 
Årsmötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 
§ 13 
Inga motioner från medlemmar har inkommit till styrelsen.  



 

 

a) Efter flera års arbete från styrelsen så säger nu kommunen nej till ett friköp av 
området. Så frågan om friköp får bli en framtidsfråga. 
 
b) Styrelsen har undersökt vad kostnaden skulle bli för att installera ett WIFI på 
området och kommit fram till att det blir hög kostnad samt att de som behöver tillgång 
till nätet redan har ordnat det. Styrelsen förslag är att inte skaffa WIFI. 
Årsmötet beslutade att inte införskaffa något WIFI för området. 
 
c) Tore Malmgren redogjorde för kostnaden av att eventuellt sätta upp solceller på 
serviceanläggningen vid Sandslättsvägen. Kostnaden blir ca: 210.000 kronor + 
moms. Det finns bidrag att söka hos Framtidsbanken/Falkenbergs Sparbank när det 
gäller installation av solceller. 
Årsmötet ger styrelsen i uppdrag att gå vidare med frågan om solceller. 
 
§ 14 
Årsmötet beslöt oförändrat arvode till styrelse och revisorer.  
 
§ 15 
Styrelsens förslag till budget (bilaga) för 2023 godkänns av årsmötet med tillägget att 
det tillkommer ytterligare 300 kronor per stuga i service/medlemsavgifter enligt 
årsmötets beslut. 
 
§ 16 
Årsmötet beslöt enligt valberedningens förslag nyval av Christian Dawson till 
ordförande på 2 år. 
 
§ 17 
Årsmötet beslöt att välja enligt valberedningens förslag 2 ledamöter på 2 år: 
Omval av Micael Godtman och nyval av Ulf Ivarsson. 
Årsmötet beslöt enligt valberedningens förslag 2 suppleanter på 1 år: 
Omval av Erik Svensson och nyval av Anki Pettersson. 
 
§ 18 
Årsmötet beslöt enligt valberedningens förslag 2 revisorer och 1 suppleant på 1 år: 
Omval av Micael Svensson och Lisbeth Johansson. Revisorssuppleant nyval av 
Elisabeth Skoglund.  
 
§ 19 
Till valberedningen beslöts att välja Hans-Göran Bengtsson, Connie Kristensson och  
Henrik Friberg som sammankallande. 
 
§ 20 
Övriga frågor. 
Arrendekontraktet med Falkenbergs Kommun löper ut i mars 2024 som förlängs 
automatiskt om inte kommunen säger upp avtalet. Avtalet ska sägas upp senast 
mars 2023 i annat fall löper avtalet på med vanlig indexhöjning. 
 
Knölabergets Open minigolftävlingen. Den som är intresserad av att vara med spelar 
sin runda under dagen.    
 
§ 21 
Årsmötesprotokollet anslås på anslagstavlor samt på Knölabergets hemsida. 
Det kom önskemål om att protokollet också ska mailas till varje stugägare.  



 

 

 
§ 22 
Avtackning av Connie Kristensson och Gunne Haraldsson för alla år de har varit med 
i föreningens styrelse. 
 
Gunne avslutar mötet och ger ett stort tack till alla mötesdeltagare för visat intresse. 
 
 
Falkenberg 2022-07-09 
 
 
___________________________  ____________________________ 
Carina Björk   Gunne Haraldsson 
Sekreterare    Ordförande 
 
 
Justeras: 
 
__________________________  ____________________________ 
Markus Svensson   Eva Ivarsson 
 


